
De AVG, de Algemene Verordening Gegevensbescherming, de privacywet. Of betekent AVG 

Astronomisch Veel Geld? Volgens een detacheringsbureau moet de gemeente Staphorst 

voor de uitvoering van deze wet in het eerste jaar 5 fte’s aanstellen en daarna structureel 4 

fte’s. Nu gaat u het bescheiden aanpakken en begint met 3… Als alle gemeenten en 

overheden dit zo bescheiden doen, besparen we alleen in Nederland al miljoenen euro’s… 

Maar dat is het niet, als alle gemeenten in Nederland deze norm aanhouden, kost het de 

Nederlandse overheid meer dan 100 miljoen euro. Tel daarbij alle zorginstellingen, 

onderwijsorganisaties en bedrijven etc bij op, dan komen we op een veelvoud van dit 

bedrag. Daar moeten we niet in mee gaan. Het is maar hoe je het uit legt. Iedere gemeente 

is verplicht een functionaris voor gegevensbescherming aan te stellen. Dat hoeft niet eens 

een fulltime functionaris te zijn. Er is ook geen termijn gesteld dat we de AVG op orde 

moeten hebben, als we er maar mee aan de slag gaan. We moeten de wet ook niet 

overdrijven, veel kan en mag nog gewoon. Andere partijen hebben al vragen gesteld over 

het niet meer publiceren van de burgerlijke stand. En misschien is dat wel niet meer van 

deze tijd, maar om het vanuit privacyoverwegingen niet meer te doen, gaat te ver, daar is 

wel iets voor de bedenken. Van belang is dat processen goed ingericht zijn en de archivering 

van gegevens is erg belangrijk. Dat kost niet meer tijd, maar meer discipline. Het moet een 

Way of Life worden. Wij zijn er niet van overtuigd dat we hier 160 duizend euro per jaar aan 

moeten spenderen en willen dat hier kritisch naar gekeken wordt en als separaat voorstel 

aan de raad wordt voorgelegd.  

 

 


